890 Вижу я очами веры

- Mine eyes have seen the glory
 Of the coming of the Lord;
 He is trampling out the vintage
 Where the grapes of wrath are stored;
- Вижу я очами веры:
 Возвращается Господь;
 Топчет Он точило гнева,
 Что наполнил грешный род;

He hath loosed the fateful lightning Of His terrible swift sword; His truth is marching on.

Острый меч Его сверкает, Поражает ложь и зло. В мир истина грядёт.

Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! His truth is marching on.

Припев

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

- I have seen Him in the watch-fires
 Of a hundred circling camps;
 They have builded Him an altar
 In the evening dews and damps;
- 2. В лагерях Его я вижу У дымящихся костров; Алтари Ему воздвигли На лугах, в глуши лесов;

I can read His righteous sentence By the dim and flaring lamps; His day is marching on.

Слово истины читают При огнях и фонарях, Господень день грядёт.

Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! His day is marching on.

Припев

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

- 3. He has sounded forth the trumpet That shall never sound retreat; He is sifting out the hearts of men Before His judgement seat;
- 3. Трубный звук всех призывает Никогда не отступать; Пред судилищем Христовым Все обязаны предстать;

O be swift, my soul, to answer Him! Be jubilant, my feet! Our God is marching on.

Будь, душа, всегда готова Во Христе торжествовать, Спаситель наш грядёт.

Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! Our God is marching on.

Припев

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

- 4. In the beauty of the lilies,
 Christ was born across the sea,
 With a glory in His bosom
 That transfigures you and me;
- 4. В Вифлееме Иудейском Наш Господь Христос рождён, Дивной силой воскресенья Нас преображает Он;

As He died to make men holy, Let us live to make men free, While God is marching on.

Как Он умер, чтоб спасти нас, Так и мы должны спасать, Пока Господь грядёт. Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! Glory! Glory! Hallelujah! While God is marching on.

Припев

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!

Слава! слава! аллилуйя!